
Styremøte 09.01.24.  

 

Til stede: Gro, Klaus, Sølvi, Marlen, Tove, Marthe og Helene. 

 

Saksliste 

1. Innkomne e-poster 

Mail fra NBF. Frist for å sende inn svar 15. januar. Helene sender inn.  

 

2. Årsmøte – praktisk organisering – arbeidsfordeling 

Sølvi sender ut ny e-post til alle medlemmer med innkalling til årsmøte 15.02 kl 19:00.  

 

Gro har foreløpig ikke lyktes med å få tak i lokale. Vi diskuterer alternativer til Kaupanger, og 

vi blir enige om at det er mest hensiktsmessig å booke møterom på kommunehuset på Sør-

Fron.  

 

Det skal være anledning til å delta digitalt på årsmøte. De som ønsker å delta digitalt må 

sende påmelding til klubben sin e-postadresse senest 08.02.  

 

3. Årsmelding – hvem skriver hva? 

Sølvi skriver årsmelding for agility, og Helene skriver for øvrige grupper.  

 

Sølvi tar seg også av utarbeidelsen av årets hund.  

 

4. Budsjett 

Sølvi setter opp forslag til budsjett.  

 

5. Innkomne saker til årsmøte 

- Gressklipping i Lia – Kommet inn forslag til sak til årsmøte.  

- Oppgradering i Lia – Sølvi lager oversikt over hvilke oppgraderinger som mangler i 

forhold til det som var budsjettert i 2023, og sender inn forslag om at dette videreføres 

inn i budsjettet for 2024.  

- Logo – Nåværende styre ønsker at det nye styret skal jobbe med utarbeidelse av ny 

logo til klubben. Helene innhenter prisestimat for å kunne vise til en kostnadsramme.  

 



6. Eventuelt.  

- Innendørstreninger. Det er pr nå ikke aktuelt å forlenge avtalen med Stav, da det ikke 

er andre ukedager enn søndager som er aktuelt. Det er derfor ikke satt opp flere 

organiserte lydighetstreninger denne sesongen.  

- Det planlegges agilitystevne 29. og 30. juni, dersom agilitygruppa får tak i dommer.  

 

Neste styremøte mandag 22.01.24.   

 

Referent: Helene Einlien 


